
 

 

PROTOKOLL STYREMØTE nr 5 
KARMØY HUNDEKLUBB 2024 
ONSDAG 15.05.2024, KARMØY HUNDEKLUBB, SKUDENESHAVN 

Til stede: Elisabeth Førland, Leif Terje Iversen, Lillian Karin Johannessen, Tone Høines, Trygve 
Hermann Helgesen, Astrid Jægtvik 
Meldt fravær: Stephanie Sterri, Kine Merete Helle Ærlig, 
Ikke til stede:  
 
Grunnet fravær av styremedlem, har Astrid stemmerett på dagens møte 

Sak nr: Sak: Evt. ansvarlig: 

23/24 Gjennomgang av referat/protokoll fra møte 4, 17.04.2024 
 
-> ingen kommentarer 
 

 
 
 

24/24 Godkjenne referat/protokoll fra møte 4, 17.04.2024 
 
-> signert av alle 
 

 

25/24 Økonomi i klubben, Marie gir oss en status på dette 
 
Status økonomi 15/5/24: 
 
Pga høy aktivitet på både vipps og bankkort i april er hun ikke 
ferdig med avstemming for april.  
 
Vi fikk 10k i støtte av Karmøy kommune. Disse er søkt om med 
Skeie som begrunnelse. 
 
 

 

26/24 Info fra NKK: 
 

 Ingenting nytt 
 

 

27/24 Statusoppdatering Skeie/Skudeneshavn 
 

 Leif Terje har lagd fester til å feste gjerdene sammen med. Leif 
Terje svinger innom Algeco på Raglamyr og kjøper noen ekstra 
klammer som brukes i tillegg til festene til gjerdene. 
 

 
 
 
 
Leif Terje 

28/24 Oppfølging pågående saker: 
 

 Jubileumsfesten: 
 
Lillian publiserer annonse på klubbens hjemmeside, Facebook 
grupper og instagramkonto. 
 

 
 
 
 
 
Lillian 



 

 

Handleliste utarbeidet og arbeidsoppgaver i forbindelse med 
forberedelser fordelt 
 
 

 Signering av taushetserklæring: 
 
Signert av Astrid og Trygve. 
 
 

29/24 Eventuelt: 
 

a) Vårens rallystevne er gjennomført. Vi fikk mange fine 
tilbakemeldinger fra både deltakere og en veldig fornøyd 
dommer. Resultatregnskapet er ikke ferdig enda, så endelig 
resultat er ikke klart. 
 

b) Vi har kjøpt nytt domene og ny nettside til klubben. Det jobbes 
nå med å utarbeide denne nettsiden. Det er også opprettet 
diverse mailadresser til klubben og dens undergrupper. 
 

c) Agilitygruppen avholdt uoffisielt blåbærstevne med åpen hopp 
klasse for de som ikke kan starte blåbær/tyttebær klasser. Vi 
hadde strålende sol og nydelig vær. Tilbakemeldingene fra 
deltakerne var gode, og vi hadde deltakere fra både Haugesund 
og Omegn, ØEVHK og Bømlo Hundeklubb med oss.  
 

d) Lydighetsgruppen har avholdt bronsemerkeprøve på Skeie nå i 
mai. Det var 15 startende ekvipasjer og 7 stk bestod 
bronsemerkeprøven.  
 

e) Vi må dele arrangementet for utstillingen på alle klubbens 
sider, samt legge ut innlegg på framsiden på hjemmesiden. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lillian 
 

 DATO NESTE STYREMØTE: 26. juni 2024 kl 18:00             

 

 

 


